
 

ZÁJEZD DO OSVĚTIMI 

BYLI JSME TAM A VŠE 

JSME VIDĚLI  
Dne 23.4.2022 se uskutečnil zájezd pod záštitou OS KOVO ABB Brno 

do koncentračního tábora Osvětim.                                                   

Zájezd byl v odborným výkladem a umožnil naším kolegům nahlédnout 

do obou částí Muzea holocaustu Osvětim (Auschwitz-Birkenau). 

V autobuse nás přivítal empatický a slušný řidič Tonda, který nás 

bezpečně dovezl až na místo. V Olomouci jsme nabrali paní 

průvodkyni, která cestou tam mistrně vykládala zajímavosti z polské 

historie.                                                                                                            

Do Osvětimi jsme dorazili v 9:30 hodin. Pak jsme se vydali na 2,5 

prohlídku Muzea holocaustu s česky a slovensky hovořícími průvodci. 

Počasí nám přálo a my jsme mohli své zvláštní pocity zpracovávat 

během cesty z areálu Březinka, kde naše prohlídka skončila. Na cestě 

zpět jsme se ještě zastavili v polském nákupním centru. Řidič Tonda 

nás bezpečně dovezl zpět do Brna.                                                          

Věříme, že zájezd naším kolegům a jejich rodinným příslušníkům přinesl 

nejen nové poznatky, ale také trochu zamyšlení. Výbor DV4 
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